
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju w dniu 26 października 2021 roku 
Szkoła Podstawowa w Podkowie Leśnej ul. Jana Pawła II 20 

 
Obecni: 
- Bożena Majewska – Przewodnicząca Komisji 
- Alicja Rotfeld-Paczkowska 
- Małgorzata Łaskarzewska 
- Wojciech Żółtowski 

oraz 
- Agnieszka Czarnecka – Skarbnik Miasta 
 
PRZYJĘTY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040 
b) zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok 
c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
4. Sprawy różne. 
5. Wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1) 

Przewodnicząca Komisji Bożena Majewska rozpoczęła posiedzenie o godzinie 18.47,  
przywitała obecnych na posiedzeniu członków Komisji (obecnych  4 członków Komisji: Bożena 
Majewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Małgorzata Łaskarzewska, Wojciech Żółtowski) oraz 
stwierdziła kworum.  

Ad. 2) 

Przewodnicząca zarządziła przegłosowanie projektu protokołu z posiedzenia Komisji 
Gospodarki i Rozwoju z dnia 28 września 2021 roku. 
W wyniku głosowania: 2 za, 0 przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu, protokół został 
przyjęty. 
 

Ad. 3) 

a)  

Agnieszka Czarnecka powiedziała, że w uchwale budżetowej wprowadzono niewielkie kwoty 
dotyczące dochodów z odsetek od nieterminowych wpłat podatków, opłat za toaletę publiczną 
i wpływów za roboty publiczne. Zwiększony został również plan dochodów o kwotę 13.300 zł. 
w związku ze zwiększeniem subwencji oświatowej z tytułu dodatkowych zajęć 
wspomagających uczniów po COVID-19. Dodatkowo wprowadzono kwotę 10.950 zł w związku 
z uzyskaniem dochodów z tyt. kary wymierzonej mieszkańcowi za nielegalną wycinkę drzewa. 
Po stronie wydatków znalazły się środki przeznaczone na opłacenie kosztów wspólnego 
utrzymania systemu e-urząd oraz usługi utrzymania zieleni w mieście w kwocie 120.000 zł w 



celu wykonania nowych nasadzeń na terenie miasta. Zaplanowano przeznaczenie 15.000 zł na 
pokrycie kosztów ekspertyzy dachu w szkole podstawowej oraz pokrycie kosztów dostawy 
energii elektrycznej i gazu do budynków komunalnych będących w zasobie mieszkaniowym 
miasta. Zwiększono plan wydatków w dziale oświaty o kwoty 7.900 zł na wynagrodzenia dla 
nauczycieli na dodatkowe godziny w ramach zwiększonej subwencji oświatowej na zajęcia 
wspomagające uczniów oraz 5.400 zł na zwiększoną dotację dla niepublicznej jednostki 
oświaty na dodatkowe godziny w ramach zwiększonej subwencji oświatowej na zajęcia 
wspomagające uczniów. Zabezpieczono środki w kwocie 10.950 zł na działania związane z 
ochroną środowiska. 
 
Agnieszka Czarnecka powiedziała, że w szkole samorządowej wykonano odpowietrzenie w celu 
poprawy kondycji dachu sali gimnastycznej. 
 
Radny Wojciech Żółtowski wyjaśnił, że dach sali gimnastycznej jest wykonany z dwóch blach, 
pomiędzy którymi znalazła się woda, która spowodowała zgnicie materiału zalanie sali. 
Odpowietrzenie mogło pomóc, lecz woda w tym miejscu cały czas się zbiera i będzie w 
przyszłości sprawiała problemy. Dach od samego początku był źle wykonany, lecz ze względu 
na zmianę firmy wykonującej budowę szkoły nie jest możliwe ustalenie, która firma 
wykonywała dach. 
 
Agnieszka Czarnecka powiedziała, że w WPF dokonuje się zmian w zakresie planu dochodów i 
wydatków bieżących w związku z informacjami o otrzymanych dotacjach na zadania własne i 
zlecone z zakresu działań administracji rządowej, opieki społecznej oraz subwencji oświatowej. 
Zmniejsza się plan wydatków majątkowych oraz jednocześnie zmniejsza się deficyt miasta. Ze 
względu na przedłużające się procedury przetargowe dla niektórych zadań inwestycyjnych i 
niemożność ich wykonania w obecnym roku, terminy wykonania tych zadań zostają 
przesunięte na 2022 rok. Dotyczy to zadań: pn.” Budowa i przebudowa ulic na terenie miasta, 
w tym między innymi: Grabowa, Lipowa, Mickiewicza, Sosnowa, Warszawska, Helenowska, 
Sarnia, Kukułek.”, pn. „Podkowa Leśna=Human Smart Town”, pn. „E-usługi dla Podkowian”, pn. „ 
Projekt pn."Wirtualny Warszawski Obszar Funkcjonalny (VIRTUAL WOF)" (e-turystyka)” oraz 
pn. „Projekt pn. Tworzenie warunków do rozwoju sportu i rekreacji przy Szkole Podstawowej 
im. Bohaterów Warszawy”. Zwiększono limity wydatków na przedsięwzięciach dotyczących 
dzierżawy działek na cele parkingu typu P&R przy stacji WKD Podkowa Leśna Główna i usługi 
dopłaty do cen biletów WKD dla grup mieszkańców Podkowy Leśnej w obrębie miasta. 
Wyjaśniła, że na terenie szkoły planowanie jest wykonanie dodatkowych elementów 
sportowych dla dzieci i młodzieży, lecz niestety w pierwszym ogłoszonym przetargu nie zgłosił 
się żaden wykonawca dla tego zadania.  
 
Radny Wojciech Żółtowski zadał pytanie jak inflacja wpłynęła na tegoroczny oraz 
przyszłoroczny budżet gminny. 
Agnieszka Czarnecka odpowiedziała, że opłaty związane z prądem zostały prawie dwukrotnie 
zwiększone. Prawdopodobny jest również wzrost cen za przesył wody z Milanówka w przyszłym 
roku.  
 



Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2021-2040” 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

b)  

Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa 
Leśna na 2021 rok” 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

c)  

Agnieszka Czarnecka powiedziała, że co roku są ogłaszane górne stawki podatku i są one 
uzależnione od inflacji lub deflacji. W latach 2016-2017 była deflacja i stawki podatku były 
wówczas obniżane.   
 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości” 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad. 4) 

Nie zgłoszono spraw różnych.  
 
Ad. 5) 

Radna Alicja Rotfeld-Paczkowska zgłosiła wniosek o umieszczenie tablicy informującej o 
partnerstwie Miasta Podkowa Leśna z Miastem Piedimonte San Germano na wjeździe do 
gminy. Taka tablica znajduję się w włoskim mieście i powinna być również zamieszczona w 
Podkowie Leśnej.  

Ad. 6) 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji o godzinie 19.11. 

Protokół sporządziła Marta Niedzieska 

                                                                                                      
Przewodnicząca Komisji  

     Gospodarki i Rozwoju  
/-/ 

Bożena Majewska 

 


